
 
 
 
Aan het college van Burgemeester & Wethouders 
Postbus 5 
2970 AA Bleskensgraaf 
 
9 november  
Geacht college, beste Francis Hendriks, 
 
Hartelijk dank voor uw beantwoording op 11 oktober n.a.v. onze 
vragen over afvalinzameling. De regels rondom de privacy zijn 
duidelijk. Er blijven nog wel een aantal serieuze aandachtspunten 
 
Wij verwachten duidelijke communicatie omtrent de aan te vragen 
financiële tegemoetkoming voor inwoners met een kleine beurs en 
diegene die medisch afval (wat is dat precies?) inleveren. 
  
Het is jammer dat inwoners/senioren niet zelfstandig hun afval 
kunnen wegbrengen omdat de zakken te zwaar zijn. De meesten 
hebben een kleine woning en afval gaat ruiken als het opgespaard 
moet worden. U geeft aan dat er maar een beroep op thuiszorg of 
mantelzorg gedaan moet worden. Er zijn er ook die geen netwerk 
hebben, de thuiszorg werkt op de klok en mantelzorgers zijn vaak 
overbelast.  Dus graag hiervoor een passende oplossing aanbieden. 
 
Uw suggestie bij woon-zorg complexen om bij beurten pasje A en de 
andere week pasje B te gebruiken is leuk bedacht. Tot 1 januari a.s. is 
dat geen probleem. 
Maar daarna betaal je per zak en niemand gaat voor anderen betalen. 
Hierdoor wordt dankbaar vrijwilligerswerk voor mensen die zelf niet 
in staat zijn een zak erin te gooien om zeep geholpen, terwijl er in de 
toekomst een nog groter beroep op vrijwilligerswerk wordt gedaan. 
Is er dan geen mogelijkheid dat het complex 1 gratis pas kan 
aanvragen?  Soort zappers pas? 



 
 
 
 
Het is een illusie dat luiers worden ingeleverd in de milieustraten. We 
vervuilen ernstig als ieder met de auto de grote afstand (denk aan 
Nieuw Lekkerland-Groot Ammers) ( Arkel – Hardinxveld Giessendam) 
aflegt en daardoor ontstaat geen milieuwinst. We zijn tenslotte een 
uitgestrekte gemeente. Inzamelen bij kinderdagverblijven is wellicht 
een optie door middel van het beschikbaar stellen van zwarte 
rolcontainer. 
Het is ons inziens een beter idee wasbare luiers te promoten. In 
andere gemeenten is dit al succesvol gebleken dankzij goede 
voorlichting. Dat blijkt cruciaal. Na voorlichting gaan 8 van de 10 
ouders over op wasbare luiers, dus veel minder afval waar we toch 
naar toe willen. 
 
Zwerfafvalrapers zijn niet altijd collectief en wekelijks aan de slag. Er 
zijn velen die regelmatig een actie op touw zetten. Als je dan als dank 
moet betalen om het in de afvalcontainer te doen , stimuleert dit niet 
in het schoonhouden van onze straten. 
Op welke manier kunt u zappers die individueel zappen en niet 
aangesloten zijn bij een organisatie toch aan een gratis pas helpen? 
 
Uw reactie zien we met belangstelling tegemoet, 
 
Met vriendelijke groet, 
C. Resseler, voorzitter 


